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ساخت بیش از ۱۵ هزار واحد مسکونی در خراسان شمالی 
مدیر کل راه و شهرسازی خراسان شمالی از ساخت بیش 
از ۱۵ هزار واحد مسکونی در قالب نهضت ملی مسکن 

در استان خبر داد.
قاسم قاسمی گفت: ۱۵ هزار و ۳۳ واحد در استان در قالب 
پروژه های نهضت ملی مسکن، مسکن شهری، مسکن 
روستایی، خودمالکی، گروه های ساخت و بافت فرسوده 

در استان در حال ساخت است که از این تعداد ۱4 هزار 
و ۳۳۸ واحــد تخصیص پــروژه انجام شــده و پیشرفت 
فیزیکی این واحدها به صورت میانگین از ۳ تا ۵۷ درصد 

است.
قاسمی افزود: 62 هزار و ۱۱6 متقاضی تاکنون در شهرهای 
استان در طرح نهضت ملی مسکن نام نویسی کرده اند 

که از این تعداد برای 2۳ هزار و ۱20 متقاضی، تأیید نهایی 
صــورت گرفته و ۷ هــزار و ۵۳0 متقاضی وجه خود را به 

حساب واریز کرده اند.
وی به سهم استان در طرح نهضت ملی مسکن اشاره کرد 
و افزود: براساس اعلام معاونت مسکن و ساختمان وزارت 
راه و شهرسازی، سهم چهار ساله خراسان شمالی در 

بحث نهضت ملی مسکن، حدود 46 هزار واحد است که 
سالانه باید تقریباً ۱2 هزار واحد در استان ساخته شود.

مدیر کل راه و شهرسازی خراسان شمالی و دبیر شورای 
مسکن استان اظهار کــرد: در سال نخست دولــت، در 
استان ۱۵ هزار واحد در دست اجرا داریم که ۳ هزار واحد 

بیشتر از سهم سالیانه استان است.

خبر
     واگذاری معدن ققنوس به پرسپولیس و 

استقلال  قطعی نیست
نماینده مردم خواف و رشتخوار در مجلس شورای 

اسلامی درباره موضوع واگذاری معدن ققنوس خواف 
به دو باشگاه پرسپولیس و استقلال گفت: هنوز تصمیم 

قطعی برای این موضوع گرفته نشده است.
حجت الاسلام اکبر احمدپور در گفت وگو با تسنیم 
اظهار کرد: از معدن ققنوس شکایت شده و دادگاه 

مشغول بررسی است. باید منتظر رأی و نظر دادگاه بود 
تا ببینیم چه خواهد شد و واگذاری این معدن به چه 

مجموعه ای صلاح است که هم توانایی داشته باشد 
و هم بتواند تمام کارگرهایی را که از این رهگذر بیکار 

شدند، همراه افراد جدید جذب کند.  احمدپور تصریح 
کرد: اگر مجموعه متقاضی، بتواند این شرایط را ایجاد 
کند، شاید بتوان نظر مساعد را ابراز کرد. نماینده مردم 

خواف و رشتخوار در مجلس شورای اسلامی درباره 
تحقیق و تفحص از استانداری خراسان رضوی نیز 
اظهار کرد: این موضوع، تنها یک طرح اولیه است و با 

نمایندگان استان نیز مطرح شده و باید دید در آینده به 
چه سمت و سویی کشیده می شود.
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در استان

ــور اقتصادی استانداری  مــعــاون هماهنگی ام
خراسان جنوبی گفت: خروج مرغ از استان در 
صورتی امکان پذیر خواهد بود که نیاز خراسان 
جنوبی تأمین شود و تعزیرات حکومتی با هرگونه 

تخلف در زنجیره توزیع مرغ برخورد می کند.
به گزارش تسنیم، جواد اشرفی با تأکید بر اینکه 
مرغ در مراکز عرضه مستقیم نباید از کیلویی 
۵9هزار و ۸00 تومان بیشتر فروخته شود، اظهار 
کرد: برای پایداری این روند اگر در زنجیره توزیع 
تخلفی رخ دهد، با برخورد تعزیرات مواجه خواهد 
شد. اداره کل صنعت، معدن و تجارت استان هم 
باید زمینه راه انــدازی دست کم یک مرکز عرضه 
مستقیم مرغ را در هر یک از شهرستان ها فراهم 
کند. اشرفی با بیان اینکه سازمان جهاد کشاورزی 

باید به منظور جلوگیری از مشکلات احتمالی 
مانند دپوی سبوس در کارخانه ها، برنامه ریزی 
لازم برای توزیع سبوس را از ابتدای هر ماه انجام 
دهد، متذکر شد: بانک سپه برای راه اندازی سامانه 
پیامکی مربوط به نانوایی ها، هر چه زودتر اقدام 
کند تا با تخلفات نانوایی ها در صورت تکرار برخورد 
شود.بر اســاس گــزارش هــای موجود، بعضی از 
نانوایی ها صبح پخت نمی کنند و بعضی هم نانی 
را که صبح پخت می کنند به مردم نمی دهند و ادعا 
می کنند که برای جای خاصی نان می پزند. از این 
رو این موضوع باید پیگیری شود.  افزایش توزیع 
مرغ به شکل بسته بندی، تخلف است و باید 
کشتارگاه های موجود در استان شیفت کاری خود 

را با به  کارگیری نیروهای بیشتر افزایش دهند.

خروج مرغ از استان ممنوع شد
خراسان جنوبی

مدیر کل غله و خدمات بازرگانی خراسان رضوی 
گفت: ۵00 واحد نانوایی برای تأمین نان زائران و 
مجاوران حضرت رضــا)ع( در روزهــای پایانی ماه 

صفر به صورت فوق العاده فعالیت خواهند کرد.
به گزارش روابط عمومی اداره کل غله و خدمات 
بازرگانی، وحیدرضا فریدونی افزود: این نانوایی ها 
در اطراف حرم و مسیرهای منتهی به شهر و نیز 
کمپ های استقرار زائران به صورت فوق العاده به 
پخت نان و خدمت رسانی به زائــران و مجاوران 
مشغول خواهند بود و آرد مورد نیاز به صورت 

فوق العاده اختصاص داده شده است .
با توجه به اینکه بخشی از زائران با پای پیاده به 
مشهد مقدس مشرف خواهند شد و موکب ها 
ــادی ورودی شــهــر و جـــاده هـــا مشغول  ــب در م

خدمت رسانی خواهند بــود، تمهیدات لازم در 
راستای تأمین آرد برای تولید نان این موکب های 
بین راهی منتهی به مشهد نیز اندیشیده شده 
است که هیئت های مذهبی و موکب داران برای 
تهیه نان در این ایام می توانند به شورای هیئات 
مذهبی مراجعه نمایند. مدیر کل غله و خدمات 
بازرگانی اضافه کرد: اختصاص سهمیه ویژه آرد 
به واحدهای پخت نان صنعتی برای تأمین و توزیع 
نان کیوسک های فروش نان اطــراف حرم مطهر 
و فروشگاه های مرتبط، یکی دیگر از تدبیرهای 
اندیشیده شده است. وی افزود: تمامی واحدهای 
ــد با توجه به  پخت نــان در ایــن ایــام وظیفه دارن
محدودیت های ترافیکی در این ایام در مورد خرید 

به موقع آرد مورد نیاز خود اقدام نمایند .

خدمت رسانی 500 نانوایی در پایان صفر
 خراسان رضوی

هاشم رسایی فر  بیش از 
ــدازی دانشگاه  ــ ۱۵ســال از راه ان
ــد شــهــرســتــان  ــ ــور واحـ ــ پـــیـــام ن
مــــه ولات در شــهــر فــیــض آبــاد 
می گذرد و در این سال ها جوانان 
و علاقه مندان به تحصیل در 
ــه ولات ایــن فرصت بــرایــشــان وجـــود داشــتــه که  مـ
با استقرار ایــن واحــد دانشگاهی در شهر و دیار 
خودشان تحصیلات دانشگاهی  شان را دنبال کنند. 
گرچه با کاهش آمار دانشجویان درخواست کننده 
برای ادامه تحصیل در دانشگاه پیام نور مه ولات در 
مقاطعی برخی از رشته های این دانشگاه حذف و 
دوباره برگردانده شد و حتی زمزمه انحلال آن نیز به 
گوش می رسید؛ اما تا امروز این دانشگاه به عنوان 
تنها دانشگاه دولتی موجود در مرکز شهرستان 
مه ولات به فعالیتش ادامه داده و دانشجویان زیادی 

از این واحد دانشگاهی دانش آموخته شده اند. 

دانشگاه بدون ساختمان ◾
اما موضوعی که قرار است به آن پرداخته شود، بحث 
محل استقرار دانشگاه پیام نور مه ولات است. با 
وجــود وقف زمین بــرای ساخت دانشگاه از سوی 
خیران در سال های پیش، هنوز این موضوع محقق 
نشده و از ابتدای شکل گیری واحــد دانشگاهی 
پیام نــور در فیض آباد تــا امـــروز ساختمان سابق 
بخشداری مرکزی مه ولات در اختیار این دانشگاه 
بوده است. موضوعی که دانشگاه پیام نور نیز با آن 
مشکلی نداشته و با مساعدت فرمانداری مه ولات 
واحــد اداری و کــلاس هــای آمــوزشــی دانشگاه در 
همان ساختمان سابق بخشداری دایر بود تا اینکه 
فرمانداری مه ولات با نظر فرماندار و البته مخالفت 
دانشگاه پیام نور به بهانه نداشتن جا برای استقرار 
بخشداری مرکزی به انتقال برخی از وسایل اداری 
این بخشداری به محل فعلی دانشگاه اقدام کرده 
است. اقدامی که سبب نارضایتی دانشجویان و 
دست اندرکاران دانشگاه پیام نور مــه ولات شد تا 

جایی که حتی زمزمه انحلال و جمع آوری این واحد 
دانشگاهی به گوش می رسد. این موضوع البته با 
واکنش برخی از اعضای جامعه فرهنگی و رسانه ای 
مــه ولات روبـــه رو شــد. با ایــن وجــود امــا فرمانداری 
مـــه ولات در واکنشی جالب تــوجــه، ایــن اخــبــار را 

تکذیب و آن ها را شایعه عنوان کرد.
سرپرست مرکز دانشگاهی پیام نور تربت حیدریه 
و مسئول امــور جــاری دانشگاه پیام نــور مــه ولات 
می گوید: آنچه باید در خصوص واحد مه ولات بیان 
کرد این است که این واحد، مستقل است و تنها تا 
معرفی رئیس جدید دانشگاه، امور اداری آن توسط 

مرکز تربت حیدریه اداره می شود. 

فعالیت بخشداری و دانشگاه در یک ساختمان  ◾
دکتر صادقی بیان کــرد: در حقیقت بحث حذف 
واحــد دانشگاهی مــه ولات وجــود نــدارد و حتی در 
دیدار اخیر دکتر زنگنه؛ نماینده مردم در مجلس 
با ریاست عالی دانشگاه پیام نور در تهران بحث 
برگرداندن رشته های حذف شده و اضافه شدن چند 
رشته دیگر به واحد مه ولات مطرح و موافقت هایی 

نیز صورت گرفته است که اجرای آن موجب رشد 
و ترقی دانشگاه پیام نور مه ولات خواهد شد؛ چرا 
که رشد دانشگاه سبب رشد و اعتلای فرهنگی و 
اجتماعی مــه ولات اســت که ظرفیت های بسیار 

خوبی دارد. 
وی گفت: در دو سال گذشته به دلیل کرونا حضور 
دانشجویان و استادان در دانشگاه کمتر بود و این 
سبب خلوت بــودن دانشگاه شد؛ اما اینکه بیان 
شود اتاق های این دانشگاه بدون استفاده است و 
بخشداری بخواهد در آن مستقر شود، به نظر من به 
عنوان یک فرد که سال ها در امر آموزش فعال بودم، 
کار درست و قابل انجامی نیست؛ چرا که وقتی قرار 
باشد بخشداری در طبقه بالایی فضای دانشگاه 
مستقر شود، در طول روز مراجعات فراوانی از سوی 
مردم به آنجا برای پیگیری کارهایشان خواهد بود 
و ازدحــام می شود. بی شک فضای دانشگاهی با 

فضای اداری بخشداری همخوانی ندارد.

تصمیم غیرقابل جبران ◾
صادقی بیان کرد: همان طور که چند سال پیش 

در جلسه ای با حضور فرماندار وقــت در مرکز 
اســتــان بــیــان کــردیــم، بــه هیچ عــنــوان بــه دنبال 
جمع آوری واحد مه ولات نیستیم و اعتقادمان 
بر این است که در جلسه ای با حضور مسئولان و 
بزرگان شهرستان مه ولات می توانیم موضوعات 
مرتبط با دانشگاه را حل و فصل کنیم به شرط 
اینکه مسئولان شهرستان پــای کــار بیایند و 
دلسوز باشند. من مطمئنم فرماندار مه ولات نیز 
به دنبال تعطیلی دانشگاه نیست و نخواهد بود؛ 
چرا که همه به دنبال حفظ داشته ها و امتیازات 
شهرشان هستند. همان طور که گفتم ظرفیت 
مه ولات بیشتر از آن چیزی است که فعلاً دارد. 
اگر مسئولان شهر حمایت کنند، اتفاقات خوبی 
خــواهــد افــتــاد. اگــرهــم بگویند دانــشــگــاه جمع 
شود، ما این کار را خواهیم کرد؛ اما جوانان شهر 
متضرر شده و از این ظرفیت تحصیلی محروم 
می شوند. اگر واحد دانشگاهی مه ولات منحل 
شود و در آینده مسئولان شهرستان خواهان 
بازگشتش باشند، دیگر بازگرداندن آن به این 

سادگی نخواهد بود.

تصمیمی که می تواند منجر به تعطیلی این واحد دانشگاهی شود

زمزمهاستقراربخشداریدرساختماندانشگاهمهولات!
خبر

اشتغال پایدار، مهاجرت 
معکوس را سرعت می بخشد

استاندار خراسان رضوی گفت: اشتغال پایدار 
و مکمل از جمله برنامه هایی است که می تواند 

به مهاجرت معکوس منتهی شود.
نظری در قرارگاه پیشرفت و آبادانی اظهار کرد: 
باید همزمان با حرکت و انجام برنامه ها، نگاه 
پژوهشی داشــت و انجام کار پژوهشی نباید 
متوقف شود. باید ضمن شناسایی مزیت ها 
بــرای حــل مسائل حرکت کنیم تــا پیشرفت 

منطقه ای حاصل شود.
ــه داد: نظام  اســتــانــدار خــراســان رضـــوی ادامـ
برنامه ریزی و بودجه در حــال حاضر مبتنی 
ــی تــعــریــف مــی شــود و ایـــن در  ــال ــر مــنــابــع ری ب
حالی است که باید نیاز محور و در سه سطح 
شــهــرســتــان، اســتــان و کــشــور برنامه ریزی ها 

صورت گیرد.
نــظــری بــیــان کـــرد: ایــجــاد تشکیلات بــایــد با 
استفاده از نیروهای علاقه مند به آن موضوع 
بــاشــد تــا انــجــام فعالیت مستمر شــده و کار 
متوقف نشود. به همین دلیل برای رفع مشکل 
در هر منطقه باید از افراد علاقه مند برای حل 

مشکل استفاده کرد.
استاندار خراسان رضــوی در قرارگاه اشتغال 
گفت: موضوع اشتغال و مسکن، دو موضوع 
مهم است که باید پیگیری شود تا وضعیت 
معیشت مــردم ارتقا پیدا کند. منابع مالی، 
ابزاری برای مدیریت و کنترل به حساب می آید 
و باید در جلسات قرارگاه، نحوه مدیریت این 

منابع را بیان کرد. 

آلودگی صوتی در مشهد 
۲۷درصد بالاتر از سطح مجاز

مـــعـــاون مــحــیــط زیــســت و خـــدمـــات شــهــری 
شهرداری مشهد از افزایش دو برابری تعداد 
ایــســتــگــاه هــای سنجش آلــودگــی صــوتــی در 
مشهد و بــالاتــر از اســتــانــدارد بـــودن آلــودگــی 

صوتی در این کلانشهر خبر داد.
علی نجفی اظهار کــرد: آلودگی صوتی، یکی 
از آلــودگــی هــای شایع در محیط های شهری 
است که علاوه بر آسیب رساندن به سیستم 
شنوایی، اثرهای نامطلوبی بر سلامت انسان 
نظیر افزایش ابتلا به بیماری های عصبی، قلبی 

و عروقی و... دارد.
مـــعـــاون مــحــیــط زیــســت و خـــدمـــات شــهــری 
شـــهـــرداری مــشــهــد در گــفــت وگــو بـــا ایسنا 
ادامـــه داد: در ســال جــاری بــا هماهنگی ها و 
برنامه ریزی های صورت گرفته، سطح پوشش و 
تعداد ایستگاه های آنلاین اندازه گیری صوت 
دو برابر افزایش داشته و اکنون با استفاده از 
۱0 ایستگاه سنجش صوت آنلاین و ۱0 دستگاه 
پرتابل سنجش صوت، میزان آلودگی صوتی 

در نقاط مختلف شهر رصد و پایش می شود.
نجفی خاطرنشان کــرد: بــا توجه بــه اهمیت 
مراکز درمانی و آموزشی و رصد میدانی بیش از 
۸۵0 مرکز درمانی و آموزشی در شهر مشهد، 
شدت تراز صوت در این نقاط 2۷ درصد بالاتر 

از استانداردهاست.


